



F E D E R A T I O N I N T E R N A T I O N A L E D ' E S C R I M E

Communiqué de Presse  
Press Release

Doha – January 14th, 2005

La Fédération Internationale d'Escrime (FIE) aide aussi les gens qui ont perdu leurs maisons à cause de Tsunami le 26 décembre 2004. Le comité exécutif soutient la fondation «Willi hilft» du sabreur Thaïlandais. La FIE versera une donation sur le compte de la fondation de l'escrimeur, qui permettra de reconstruire cinq maison.

Willi Kothny, médaillé de bronze aux Jeux de Sydney en 2000, est dans la région de Phuket depuis le 28 décembre sur place. Il aide à reconstruire le village de Bahn Bang Sak. 62 habitants de ce village ont perdu la vie, plus de 100 maisons ont été complètement détruites.

Kothny a interrompu ses études à l'Université de Bangkok pour ce projet. Au début il aidait des équipes de secours à rechercher des survivants. Depuis deux semaines, il aide les 1.600 habitants à reconstruire leur village. Il a l'aide d'un architecte et de 300 soldats thaïlandais.

Kothny a participé aux Jeux de Sydney pour le Comité National Olympique de l'Allemagne. Ensuite il a décidé de changer de nationalité. Aux Jeux d'Athènes, il représentait la Thaïlande où il est né. «J'aimerais que les gens me regardent comme un «ambassadeur» entre le continent Europe où je grandis et le continent Asie, où je suis né», ajoute l'athlète âgé de 25 ans, de retour dans son pays par une mission très spéciale.

**"Willi Hilft"**

Bank: Volksbank Koblenz Mittelrhein eG  
Adress: Rizzastraße, 56068 Koblenz, Germany  
Account No.: 1207337010  
IBAN: DE81570900001207337010  
Swift Code: GENODE51KOB

The International Fencing Federation (FIE) is to aid people who lost their houses because of the Tsunami on December 26<sup>th</sup>. The Executive Committee is supporting the foundation "Willi hilft" of the Thai sabre fencer Willi Kothny. The FIE is donating sufficient money to the foundation of the former German fencer, to reconstruct five houses..

Kothny won two bronze medals at the Sydney Olympic Games. Since December 28<sup>th</sup> he has been in the region of Phuket to help on site. He is currently helping to reconstruct the small village of Bahn Bang Sak, where 62 people lost their lives and more than 100 houses were completely destroyed.

Kothny interrupted his studies at the University and went straight from Bangkok to Phuket, when he heard about the bad news during Christmas. First he was helping International Search and Rescue teams to find survivors. For the two weeks he has been helping to reconstruct the village, where 1.600 people live. He has assistance from an architect and around 300 soldiers from the Thai army.

Kothny has participated in the Sydney Olympics on behalf of the German National Olympic Committee. Later he changed nationality and at the Athens Games was representing his birth country Thailand. "I would like to be seen as an ambassador between the Asian and the European continent", said the 25 years old athlete who grew up in Germany and has now returned now for a special mission to his native country.

**FEDERATION INTERNATIONALE D'ESCRIME**

Avenue Mon-Repos 24, CP 128 • CH-1000 Lausanne 5 • Tél. +41 (0)21 320 31 15  
Fax +41 (0)21 320 31 16 • E-mail contact@fie.ch • URL http://www.fie.ch

101, boulevard Malesherbes • F-75008 Paris • Tél. +33 (0)1 40 76 05 04